

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### 基于改进 FCOS 的钢带表面缺陷检测算法

#### **Algorithm on Surface Defect Detection of Strip Based on Improved FCOS**

黄颀.....	1
---------	---

### 具有量化反馈的视觉伺服 WMR 控制研究

#### **Research on WMR Control of Visual Servo with Quantitative Feedback**

杨靖伟, 孙杰.....	9
--------------	---

### 基于随机森林的用户网购行为数据填充方法研究

#### **Research on Data Filling Method of User Online Shopping Behavior Based on Random Forest**

谭惠, 段勇.....	19
-------------	----

### 机器翻译发展态势和质量分析

#### **Development Prospect and Quality Analysis of Machine Translation**

金璐钰, 徐云娟, 姚建民.....	27
--------------------	----

### 基于深度学习技术的电表大数据检测系统

#### **Big Data Detection System of Electric Meter Based on Deep Learning Technology**

方向.....	31
---------	----

### 基于 ROS 的全向移动机器人导航系统设计与仿真

#### **Design and Simulation of Omnidirectional Mobile Robot Navigation System Based on ROS**

田塘, 李涛, 邓春燕, 胡桂川, 赵杭, 糜斐.....	46
-------------------------------	----

### 智能物料搬运机器人的设计与制作

#### **Design and Manufacture of Intelligent Material Handling Robot**

魏领会, 陈培华, 夏海闯, 朱嘉铭.....	56
-------------------------	----

### 基于深度学习的癫痫识别软硬件协同设计

#### **Co-Design of Software and Hardware for EEG Epilepsy Recognition Based on Deep Learning**

谈宇轩, 涂淑琴.....	65
---------------	----